
Zápis
z jednání Zastupitelstva obce Paseky nad Jizerou, 

které se uskutečnilo v pondělí 28. února 2022 od 17 hod 
na obecním úřadě

Přítomni: H. Růžičková, D. Plíšek, D. Špidlen, L. Waldmann, O. Tomíček, V. Waldmann 
      a Bc. J. Špidlen

Omluveni: D. Bělohlávek a F. Lubík

Program : 

1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky
2. Schválení programu jednání
3. Liberecký kraj – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti – p.p.č. 1636/1 
4. TENET spol. s r.o. - smlouva o dílo 
5. POV LK – odsouhlasení žádosti o dotaci 
6. Převod zlepšeného výsledku hospodaření MŠ za rok 2021 do fondů 
7. Rozpočtové opatření č. 1/2022 
8. Vodné, stočné – výsledná kalkulace roku 2021 
9. Změny v obchodním rejstříku Lyžařský areál Paseky s.r.o. 

10. Různé

1. Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatelky

Paní starostka přivítala všechny přítomné, zahájila jednání a navrhla jako ověřovatele D. Plíška, 
O. Tomíčka a zapisovatelku A. Nesvadbovou. 
1/2022 ZO schvaluje ověřovatele zápisu D. Plíška, O. Tomíčka a zapisovatelku A. Nesvadbovou. 
Hlasováno: pro 6 proti 0 zdržel se 0

2. Schválení programu jednání

Paní starostka přednesla návrh programu jednání. 
2/2022 ZO schvaluje program jednání
Hlasováno: pro 6 proti 0 zdržel se 0

3. Liberecký kraj – smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti -p.p.č. 1636/1

Jedná se o smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene č.j. OLP/3557/2021 na uložení 
kabelu veřejného osvětlení do krajské komunikace v úseku od konzumu po garáže p.p.č. 1636/1. 
Služebnost bude sjednána úplatně. Výše úplaty za zřízení služebnosti vyplývá ze způsobu zásahu do
pozemku. Úplata činí částku 19.320,- Kč + DPH. Budoucí oprávněný je povinen zahájit realizaci 
stavby do 5 let od podpisu této smlouvy.  
3/2022 ZO schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti s Libereckým 
krajem č.j. OLP/3557/2021.
Hlasováno: pro 6 proti 0 zdržel se 0
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4. TENET spol.s r.o.- smlouva o dílo

Jedná se o uzavření Smlouvy o dílo č.01/22 na vypracování územně plánovací dokumentace – 
Územní plán Paseky nad Jizerou – změna č. 2 mezi Obcí Paseky nad Jizerou a firmou TENET, 
spol.s r.o. Cena díla je 118.580,- Kč včetně DPH.  
V tuto chvíli se dostavil L. Waldmann. 
V rámci tohoto bodu byla projednána též smlouva mezi obcí a navrhovatelkou o úhradě nákladů na 
zpracování změny č. 2 Územního plánu Paseky nad Jizerou. 
4/2022 ZO schvaluje uzavření smlouvy o dílo č. 01/22 s firmou TENET, spol.s r.o.
Hlasováno: pro 6 proti 0 zdržel se 1

5/2022 ZO schvaluje uzavření smlouvy o úhradě nákladů na zpracování změny č. 2 Územního 
plánu Paseky nad Jizerou mezi obcí a navrhovatelkou. 
Hlasováno: pro 6 proti 0 zdržel se 1

5. Program obnovy venkova LK - odsouhlasení žádosti o dotaci

Paní starostka informovala zastupitele o možnosti požádat o poskytnutí dotace z Dotačního fondu 
Libereckého kraje, programu obnovy venkova na projekt „Rekonstrukce místní komunikace Makov,
etapa II“.  Maximální částka činí 400.000,- Kč. Zastupitelé po krátké diskusi souhlasí s podáním 
žádosti o dotaci  na opravu místní komunikace v Makově. 
6/2022 ZO schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje, 
programu obnovy venkova na projekt „Rekonstrukce místní komunikace Makov, etapa II“ ve výši 
400.000,- Kč. 
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0

6. Převod zlepšeného výsledku hospodaření MŠ za rok 2021 do fondů

Paní ředitelka příspěvkové organizace Mateřská škola Paseky nad Jizerou žádá o schválení převodu 
zlepšeného hospodářského výsledku za rok 2021 v celkové výši 5.364,44 Kč  do fondů a to 
následovně:
do fondu odměn 0,- Kč a do rezervního fondu celou částku 5.364,44 Kč.
7/2022 ZO schvaluje příspěvkové organizaci Mateřská škola Paseky nad Jizerou převod zlepšeného 
hospodářského výsledku za rok 2021 v celkové výši 5.364,44 Kč do rezervního fondu. 
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0

7. Rozpočtové opatření č. 1/2022

Paní starostka seznámila zastupitele s navrženým rozpočtovým opatřením č. 1/2022, které navyšuje 
schválený rozpočet na straně příjmů o 198.280,- Kč a na straně výdajů o 198.280,- Kč. Rozpočtové 
opatření č. 1/2022 je přílohou tohoto zápisu. Nebylo připomínek. 
8/2022 ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2022, které navyšuje schválený rozpočet na straně 
příjmů o 198.280,- Kč a na straně výdajů o 198.280,- Kč. 
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0
Dále paní starostka informovala zastupitele o posledním rozpočtovém opatření roku 2021 č. 7/2021,
které navýšilo schválený rozpočet na straně příjmů o 125.632,50 Kč a na straně výdajů 
o 125.632,50 Kč. Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
Zastupitelé obdrželi plnění rozpočtu k 31.12.2021 příjmy a výdaje hlavní a hospodářské činnosti. 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
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8. Vodné a stočné – výsledná kalkulace roku 2021

Byla předložena výsledná kalkulace vodného a stočného za rok 2021, zastupitelé neměli 
připomínek. Kalkulace je přílohou tohoto zápisu. 
9/2022 ZO schvaluje výslednou kalkulaci vodného a stočného za rok 2021.
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0

9. Změny v obchodním rejstříku Lyžařský areál Paseky nad Jizerou s.r.o.

Paní starostka informovala zastupitele o nabytí požadované praxe Bc. J. Špidlena, která je nutná pro
výkon funkce odpovědné osoby lanové dráhy. Z tohoto důvodu bude proveden výmaz Ing. Martince
z obchodního rejstříku, který do této doby zastával funkci odpovědné osoby  a současně se sníží 
počet jednatelů společnosti na původní dva. 
10/2022 ZO schvaluje odvolání jednatele společnosti Lyžařský areál Paseky s.r.o., IČO:07275978 
pana Jiřího Martince , nar. 21.3.1955, bytem Sluneční stráň č.p.364, Trutnov a to ke dni rozhodnutí, 
které bude učiněno ve formě notářského zápisu.
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0

11/2022 ZO schvaluje změnu společenské smlouvy společnosti v č. IX.odst.(1), který bude nově 
znít: „Společnost má 2 (dva) jednatele“, a dále v čl. IX. Odst.(2), kde se ruší poslední věta, která 
zní: „Jednatel Jiří Martinec, nar. 21.3.1955, je oprávněn společnost zastupovat samostatně toliko ve 
věcech týkajících se provozu lanové dráhy v Pasekách nad Jizerou“.
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0

10. Různé

a) Pověření kontrolního výboru ke kontrole vyúčtování dotace ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o.

ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o.má dle smlouvy předložit do 26.2.vyúčtování dotace od obce Paseky nad 
Jizerou za rok 2021. Kontrolní výbor byl pověřen provedením kontroly tohoto vyúčtování do 
31.3.2022. Zprávu o provedené kontrole přednese na nejbližším následném jednání zastupitelstva 
obce. 
12/2022 ZO pověřuje kontrolní výbor obce ke kontrole vyúčtování dotace ZDRAVOŠ PÉČE s.r.o. 
za rok 2021 do 31.3. 2022
Hlasováno: pro 7 proti 0 zdržel se 0

b) Paní starostka podala zastupitelům aktuální informace týkající se koupě PIZÁR s.r.o. 

c) Navýšení cen energií

Paní starostka informovala zastupitele o dalším navýšení cen firmou Centropol za elektrickou 
energii u 13 odběrných míst v naší obci. Bylo provedeno zhodnocení dostupných cen velkých 
dodavatelů elektrické energie. Devět odběrných míst je nově převedeno ke společnosti ČEZ a čtyři 
odběrná místa zůstávají u firmy Centropol za nově nasmlouvané ceny s roční fixací.  Lyžařské 
středisko zůstává u firmy Centropol za smluvních podmínek z podzimu 2021. 
Zastupitelé berou na vědomí. 

d) EKO Jilemnicko

Paní starostka informovala zastupitele, že od 1. dubna bude svážet odpady v obci firma EKO 
Jilemnicko. Zatím budou platit stávající pasecké známky na popelnice a pytle na odpady označené 
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paseckým kolkem, tudíž se zatím nic nemění. Poprvé se uskuteční svoz 12.4.2022. Do budoucna se 
budou čipovat popelnice, buď vlastní nebo kdo nemá, budou dodány popelnice od firmy EKO 
Jilemnice, za které budou občané platit roční nájem (cca 150,- Kč/rok). Předpokládaný termín 
realizace cca v polovině roku 2022. 
Zastupitelé berou na vědomí. 

e) Žádost o vyjádření k plánované změně zimní údržby silnic pro sezonu 22/23

Krajská správa silnic Libereckého kraje oslovila naši a okolní obce ohledně změny zimní údržby 
silnic pro sezonu 22/23 s tím, že by změnila technologii zimní údržby z inertního posypu na posyp 
chemický. Tento návrh se týká Pasek nad Jizerou, Kořenova, Vysokého nad Jizerou, Zlaté Olešnice 
a dalších obcí.  Jelikož je předpoklad, že změna technologie zimní údržby v jedné obci se následně 
projeví i v obci sousední (návoz rozsoleného sněhu na autech), navrhla paní starostka uspořádání 
společného jednání zástupců dotčených obcí se zástupci KSSLK.  Za tímto účelem osloví starosty 
okolních obcí. 

Ověřovatelé zápisu:
Ondřej Tomíček......................................datum.....................................

Dalibor Plíšek..........................................datum....................................

Starostka:
Hana Růžičková........................................datum...................................
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